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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Nagy Márton István, gazdaságfejlesztési miniszter 

Az interpelláció címe: "Hosszú távon is fenntartható az online árfigyelő rendszer 
működtetése?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
2 és fél hónapja került bevezetésre a Gazdasági Versenyhivatal működtetésében az online árfigyelő
rendszer annak érdekében, hogy az infláció minél hamarabb és minél erőteljesebben csökkenjen,
valamint  az  élelmiszerek  árai  is  csökkenjenek.  Ez  a  sokadik  olyan intézkedés,  mely  a  magyar
családokat  és  magyar  embereket  védi  az  önhibájukon  kívüli  körülmények  folytán  felmerült
többletkiadásokkal, túlárazásokkal szemben. Hiába hőbörög a baloldal, az online árfigyelő rendszer
bevezetése épp úgy sikeres, mint az összes többi inflációt letörő intézkedés. Az emberek szeretik és
használják  is  az  online  árfigyelőt.  Ezt  bizonyítja,  hogy  már  átlagosan  4  perc  20  másodpercet
töltenek el az oldalon. A honlapot eddig 1,2 millióan látogatták meg.
 
Tisztelt Miniszter Úr!
 
Ez egy olyan adatbázis, ahol a nagy – 100 milliárd forint évi nettó árbevételű – áruházláncok több
mint  60  termékcsoportjának  árait  követhetjük  nyomon.  Kiválaszthatjuk  a  nekünk  szükséges
terméket, és pár kattintással megnézhetjük, hogy melyik boltban, mennyibe kerül. A lakosság és a
vásárlók számára az árfigyelő adatbázis használata jelentősen elősegíti a legszükségesebb termékek
árainak  átláthatóságát  és  megkönnyíti  azok  beszerzését.  Ezáltal  a  fogyasztókat  tudatosságra
ösztönzi, nem beszélve arról, hogy ezzel időt és energiát takaríthatnak meg. Az árfigyelő komoly
versenyt  is  indított,  hiszen  hatvankét  termékkategóriából  eddig  ötvenötben  csökkentek  az  árak,
átlagosan 7 százalékkal.
A  terveknek  megfelelően  és  a  felhasználói  visszajelzések  figyelembevételével  pedig  újabb
felhasználóbarát  funkciókkal  bővült  az  árfigyelő  rendszer,  többek  között  egy  többfunkciós,



szabadon összeállítható bevásárlólista segíti a fogyasztókat a vásárlási döntéseik meghozatalában.
 
Tisztelt Miniszter Úr!
 
Az élelmiszerinfláció a legmagasabb pontjához képest már több mint a felére csökkent, ami részben
az árfigyelő hatása,  részben a többi eredményes intézkedés következménye. Az online árfigyelő
rendszer helytálló, hatékony és szükséges. Mindannyiunk érdeke, hogy az árak csökkenjenek.
Kérdezem ezért tisztelt Miniszter Urat,

• Hosszú távon is fenntartható az online árfigyelő rendszer működtetése?
 
Várom Miniszter úr megtisztelő válaszát!
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